
SE-PO.0002.7.2012

Protokół
z posiedzenia XXIX Sesji Rady Miejskiej

w dniu 24 maja 2012

obecni

stan radnych – 21
obecnych - 19

Skład Rady Miejskiej:

1. Zofia Bazańska - obecna
2. Krystian Dąbrowski - obecny
3. Krzysztof Francikowski - obecny
4. Ewa Fronczek - obecna
5. Marcin Gadecki - obecny
6. Ireneusz Gawroński - obecny
7. Janusz Gątkiewicz - obecny
8. Sylwester Iwanowski - obecny
9. Mirosław Kędzierski - obecny
10. Marian Kita - obecny
11. Teresa Kocot - nieobecna
12. Wiesław Konderak - obecny
13. Kamil Kowalik - obecny
14. Renata Malinowska - obecna
15. Andrzej Mentel - obecny
16. Jolanta Moćko - obecna
17. Marcin Musiał - nieobecny
18. Władysław Oczkowicz - obecny
19. Irena Owczarz - obecna
20. Dominik Penar - obecny
21. Marek Rajca - obecny

dot.     pkt.     1     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Otwieram XXIX sesję Rady Miejskiej  zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie 
gminnym, witam wszystkich przybyłych gości.

dot.     pkt.     2     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Po przeliczeniu wszystkich radnych stwierdzam, że na sali  jest wystarczająca liczba 
radnych niezbędna do kontynuowania obrad.



dot.     pkt.     3     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy są  jakieś  propozycje  dotyczące  zmiany  w porządku  obrad,  prócz  5  projektów 
zgłoszonych przez Panią Burmistrz? Innych zmian nie  było.

Głosowanie za wprowadzeniem 5 projektów uchwał do porządku obrad sesji.

Głosów za
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 19

1. Otwarcie obrad sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3. Rozpatrzenie     wniosków   w sprawie zmiany porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z sesji z 01.05.2012 r.

5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.

6. Te ma t             w iodąc y             s es j i             z             r amow ego             p l anu             p r ac y             Rad y             M ie j s k i e j :      

6.1. Czystość i porządek oraz stan dróg i ich oznakowanie w mieście- 

sprawozdanie po wspólnym posiedzeniu objazdowym Komisji Rozwoju i 

Polityki Przestrzennej i Komisji Bezpieczeństwa.

7. Sprawy do rozpatrzenia przez Radę Miejską (skargi i wnioski w trybie 

KPA, wnioski i

 postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej) :

1). SE-PO.0005.2.2012  Wniosek z 16.02.2012 r. Parafii w sprawie muru 

oporowego  okalającego kościół św. Stanisława B.M w Czeladzi.  

2). SE-PO.0005.4.2012 Wniosek z 26.03.2012 r. Pana G. Makowskiego i R. 

Zawartki w sprawie wydzielenia działek   pod drogę dojazdową do 

posesji na ul. Sienkiewicza. 

3).  SE-PO. 0005.10.2012  Wniosek Stowarzyszenia Kupców „Centrum” w 

Czeladzi dot. przystanku autobusowego przy ul. Kombatantów z 

24.04.2012 r.

4). SE-PO.1510.7.2012 skarga Pana Wojciecha Maćkowskiego z 

16.04.2012 na bezczynność Burmistrza. 

5)..  SE-PO.1510.9.2012 skarga mieszkańców budynku przy ul. 



Grodzieckiej 6 na działania dyrektora ZBK z 30.04.2012 r.

6). SE-PO.0005.11.2012 wezwanie do usunięcia naruszenia prawa P4 Sp. 

z o.o.  z 14.05.2012 r. (wezwanie do dostosowania treści miejscowego planu 

zagospodarowania Miasta czeladź- „Nowe Piaski” uchwała LXI/1023/2009 

do wymagań określonych w art. 46 ust. 1 ustawy o wspieraniu rozwoju usług 

i sieci telekomunikacyjnych.)                

8. Rozpatrzenie             otrzymanych             projektów             i             podjęcie             uchwał             w             sprawie      :  

D o t y c z ą c e  s t a n o w i e n i a  w  i n n y c h  s p r a w a c h  z a s t r z e ż o n y c h 

u s t a w a m i  d o  k o m p e t e n c j i  R a d y  (Art. 18 ust. 2 pkt 15 uosg):
1 zmian w budżecie miasta na 2012 rok.

2 zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na  lata 2012 – 2021.

3 zmiany uchwały nr XXV/393/2012 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 marca 2012r 

w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Czeladź na rok 2012.

4 uchwała intencyjna w sprawie zobowiązania Burmistrza Miasta Czeladź do podjęcia 
czynności związanych z wdrożeniem projektu i rozpoczęciem prac dotyczących 
''Adaptacji i przebudowy budynku Galerii Sztuki Współczesnej ELEKTROWNIA w 
Czeladzi”

Dotyczące sprzedaży nieruchomości 
5 sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej numerami działek 

63/11 i 63/12 karta mapy 57 położonych w Czeladzi przy ulicy Kopernika.
6 sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej numerem działki  61 

karta mapy 21 położonej w Czeladzi przy ulicy Podwalnej.
Dotyczące oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste 

7 oddania w użytkowanie wieczyste działek gruntu nr 73/66 karta mapy 6 o 
powierzchni 259 m2 i nr 73/68 karta mapy 6 o powierzchni 250 m2 położonych przy 
ul. Waryńskiego w Czeladzi.

8 oddania w użytkowanie wieczyste działki gruntu nr 75/81 karta mapy 6 o powierzchni 
437 m2 położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

Dotyczące  wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę

9 wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, 
nieruchomości stanowiącej działkę nr 55/11, arkusz mapy nr 13, o powierzchni 
114m2, położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy 
zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość.

1 0 wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, 
nieruchomości stanowiącej działkę nr 238/9, arkusz mapy nr 29, 
o powierzchni 436m2, położonej przy ul. Aleja Róż w Czeladzi, na podstawie kolejnej 



umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

11 wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, 
nieruchomości stanowiącej część działki nr 130/1, arkusz mapy nr 24, 
o powierzchni 35m2, położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi, na podstawie kolejnej 
umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

1 2 wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, 
nieruchomości stanowiącej część działki nr 130/1, arkusz mapy nr 24, 
o powierzchni 90m2, położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi, na podstawie kolejnej 
umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

1 3 wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, 
nieruchomości stanowiącej część działki nr 66/2, arkusz mapy nr 39, o powierzchni 
15m2, położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy 
zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość.

1 4 wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, 
nieruchomości stanowiącej część działki nr 66/2, arkusz mapy nr 39, 
o powierzchni 18m2, położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi, na podstawie kolejnej 
umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Dotyczące miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
1 5 przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Czeladź - „Stare Piaski” przyjętego uchwałą Nr 
LVIII/940/2009 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 października 2009 r. 

9. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski)

10. Sprawy bieżące – do wiadomości Rady (korespondencja do wiadomości Rady 

Miejskiej, dodatkowe informacje i zapowiedzi, korespondencja adresowana do i 

od przewodniczącego Rady Miejskiej, wnioski komisji  i odpowiedzi na wnioski) 

11. Zamknięcie obrad sesji.

dot.     pkt.     4     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji z 1.05.2012.

Głosowanie 

Głosów za 19
Głosów przeciw



Głosów wstrzymujących się 

dot.     pkt.     5     -     porządku     obrad     sesji  

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Zofia Bazańska
2. Radny Janusz Gątkiewicz
3. Radny Marcin Gadecki
4. Radny Władysław Oczkowicz
5. Dyr. ZIK Elżbieta Sikora Postel
6. Księgowa Zakładu Budynków Komunalnych Monika Bystrowska
7. Dyr. DPS Dominik Hodurek

dot.     pkt.     6     -     porządku     obrad     sesji  

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Wiesław Konderak
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko
3. Radny Janusz Gątkiewicz 
4. Radny Krystian Dąbrowski
5. Radna Zofia Bazańska

dot.     pkt.     7     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
W sprawie muru oporowego do Parafii św. Stanisława zostało wystosowane pismo, iż 
Rada Miejska zajmie się tą sprawą w momencie otrzymania ekspertyzy geologicznej.

Burmistrz  Teresa  Kosmala: Na  ten  moment  nie  posiadamy  jeszcze  ekspertyzy 
geologicznej.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
W sprawie  wniosku  Pana  Zawartki  i  Pana  Makowskiego,  czekamy  na  opinię  Pani 
Burmistrz.

Burmistrz Teresa Kosmala:  Staramy się ten problem rozwiązać jesteśmy w trakcie 
rozmów, jedna z propozycji wygląda w ten sposób, że chcemy zlikwidować istniejącą 
tam drogę, powiększyć działki i wydzielić nową drogę.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Kolejna  sprawa  dotyczy  wniosku  Kupców  Centrum  w  sprawie  przystanku 
autobusowego.



Radny Władysław Oczkowicz:  Wniosek  ten  był  omawiany  na  komisji  Rozwoju  i 
Polityki  Przestrzennej, na dzisiaj  inwestycja ta nie jest możliwa do zrealizowania ze 
względów finansowych.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Burmistrz Teresa Kosmala

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Odczytuje opinię radcy prawnego w sprawie skargi Pana Wojciecha Maćkowskiego na 
Burmistrza Miasta.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy mają Państwo pytania do tego punktu?

Pytań nie było.

Głosowanie  projektu  uchwały  dotyczącej  skargi  Pana  Wojciecha  Maćkowskiego  na 
Burmistrza Miasta uznać skargę za bezzasadną 

Głosowanie 

Głosów za 8
Głosów przeciw 1
Głosów wstrzymujących się 8

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Odczytuje  skargę  mieszkańców  budynku  przy  ul.  Grodzieckiej  nr  6  na  działania 
dyrektora ZBK z 30.04.2012.

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Radna Zofia Bazańska
3. Radny Ireneusz Gawroński
4. Radny Władysław Oczkowicz
5. Dyr. Lena Wardenga 
6. Burmistrz Teresa Kosmala
7. Radca Prawny Michał Kuźnik 
8. Radna Renata Malinowska
9. Radny Kamil Kowalik
10. Prezes TBS Zofia Malczewska
11. Radna Irena Owczarz 

Głosowanie projektu uchwały

Głosów za 5



Głosów przeciw 6
Głosów wstrzymujących się 7

uchwała nie została podjęta

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Odczytuje  pismo  Pana  Marka  Mrozowskiego  z  dnia  7  maja  2012  w  sprawie 
negatywnego ustosunkowania się do złożonej skargi.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy mają Państwo pytania do tego pisma?

Radny Andrzej Mentel: Proszę o kopię tego pisma. 

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Burmistrz Teresa Kosmala
2. Radny Ireneusz Gawroński
3. Radny Mirosław Kędzierski zgłasza wniosek o skierowanie pisma Pana Marka 

Mrozowskiego do Komisji Rewizyjnej.

Głosowanie wniosku zgłoszonego przez Radnego Kędzierskiego 

Głosów za 9
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Odczytuje wniosek Pani Kierownik SDK ODEON Agaty Biesiadeckiej dotyczącego 
ufundowania wycieczki dla zespołu tanecznego.

dot.     pkt.     8     -     porządku     obrad     sesji  

ppkt.1

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2012 rok.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy są pytania do tego punktu? 

Pytań nie było. 



Głosowanie imienne

Głosów za 17
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.2

Projekt uchwały zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 
2012–2021.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy są pytania do tego punktu? 

Pytań nie było. 

Głosowanie imienne 

Głosów za 18
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.3

Projekt uchwały zmiany uchwały nr XXV/393/2012 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 
29 marca 2012r  w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Czeladź na rok 2012.

Głosowanie imienne

Głosów za 18
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.4

Projekt uchwały w sprawie uchwała intencyjna w sprawie zobowiązania Burmistrza 
Miasta Czeladź do podjęcia czynności związanych z wdrożeniem projektu i 
rozpoczęciem prac dotyczących ''Adaptacji i przebudowy budynku Galerii Sztuki 
Współczesnej ELEKTROWNIA w Czeladzi”

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Jolanta  Moćko  chciałabym  wnieść 
autopoprawkę do projektu uchwały.  W projekcie uchwały podana jest mylnie 
data  umowy  (6  grudnia),  dodatkowo  §  1  dopisać  zobowiązuje  Burmistrza 
Miasta Czeladź do dokonania wszelkich możliwych czynności, którego efektem 



powinno  być  skuteczne  wdrożenie  projektu  i  jego  rozpoczęcie  zgodnie  z 
definicją  określoną  w  umowie  o  dofinansowaniu.  §  2  Zobowiązuje  się 
Burmistrza  Miasta  Czeladź  do  składania  Radzie  Miejskiej  co  miesięcznych 
sprawozdań z realizacji zadania.

2. Radny Władysław Oczkowicz
3. Radny Ireneusz Gawroński
4. Radna Teresa Kosmala
5. Radna Irena Owczarz
6. Radny Dominik Penar

Głosowanie imienne 

Głosów za 18
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.5

Projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej 
oznaczonej numerami działek  63/11 i 63/12 karta mapy 57 położonych w Czeladzi 
przy ulicy Kopernika.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli 

1. Radny Andrzej Mentel
2. Burmistrz Teresa Kosmala

Głosowanie imienne 

Głosów za 18
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.6

Projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej 
oznaczonej numerem działki  61 karta mapy 21 położonej w Czeladzi przy ulicy 
Podwalnej.

Głosowanie imienne

Głosów za 17
Głosów przeciw 1
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.7



Projekt uchwały w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste działek gruntu nr 73/66 
karta mapy 6 o powierzchni 259 m2 i nr 73/68 karta mapy 6 o powierzchni 250 m2 

położonych przy ul. Waryńskiego w Czeladzi.

Głosowanie imienne 

Głosów za 18
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.8

Projekt uchwała w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste działki gruntu nr 75/81 
karta mapy 6 o powierzchni 437 m2 położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

Głosowanie imienne

Głosów za 17
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.9

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, 
dotychczasowemu dzierżawcy, nieruchomości stanowiącej działkę nr 55/11, arkusz 
mapy nr 13, o powierzchni 114m2, położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi, na 
podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Głosowanie

Głosów za 17
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.10

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, 
dotychczasowemu dzierżawcy, nieruchomości stanowiącej działkę nr 238/9, arkusz 
mapy nr 29, o powierzchni 436m2, położonej przy ul. Aleja Róż w Czeladzi, na 
podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Głosowanie

Głosów za 18
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 



ppkt.11

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, 
dotychczasowemu dzierżawcy, nieruchomości stanowiącej część działki nr 130/1, 
arkusz mapy nr 24, o powierzchni 35m2, położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi, na 
podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Głosowanie

Głosów za 18
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.12

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, 
dotychczasowemu dzierżawcy, nieruchomości stanowiącej część działki nr 130/1, 
arkusz mapy nr 24, o powierzchni 90m2, położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi, na 
podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Głosowanie

Głosów za 18
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.13

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, 
dotychczasowemu dzierżawcy, nieruchomości stanowiącej część działki nr 66/2, arkusz 
mapy nr 39, o powierzchni 15m2, położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi, na 
podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Głosowanie

Głosów za 18
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.14

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, 
dotychczasowemu dzierżawcy, nieruchomości stanowiącej część działki nr 66/2, arkusz 
mapy nr 39, o powierzchni 18m2, położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi, na 
podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.



Głosowanie

Głosów za 18
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.15

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź - „Stare Piaski” przyjętego uchwałą 
Nr LVIII/940/2009 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 października 2009 r.

Głosowanie imienne

Głosów za 18
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.16

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę 
dotychczasowemu  dzierżawcy  nieruchomości  stanowiącej  części  działki  nr  121/1 
arkusz mapy nr 55 o powierzchni 78m2  położonej przy ul. Robotniczej w Czeladzi na 
podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Głosowanie

Głosów za 17
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.17

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę 
dotychczasowemu  dzierżawcy  nieruchomości  stanowiącej  części  działki  nr  70/47 
arkusz mapy 57 o powierzchni 255 m2 położonej przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi na 
podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Głosowanie

Głosów za 16
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 3.10

ppkt.18

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę 
dotychczasowemu dzierżawcy nieruchomości stanowiącej części działki nr 39/2 arkusz 



mapy  48  o  powierzchni  326  m2 położonej  przy  ul.  Nowpogońskiej  w  Czeladzi  na 
podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Głosowanie

Głosów za 16
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.19

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę 
dotychczasowemu dzierżawcy nieruchomości stanowiącej  działki nr 197/9, nr 53/10, 
54/10 arkusz mapy 13 o łącznej powierzchni 480 m2 położonej przy ul. Nowpogońskiej 
w Czeladzi  na  podstawie  kolejnej  umowy zawieranej  po  umowie  zawartej  na  czas 
oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Głosowanie

Głosów za 16
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Burmistrz Teresa Kosmala
2. Radny Władysław Oczkowicz
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko

dot.     pkt.     9     -     porządku     obrad     sesji  

Radny Andrzej Mentel: Kiedy zostaną wykonane remonty sieci wodnokanalizacyjnej 
na ul. Armii Krajowej 17? Kto pokryje koszty wody, która wyciekła podczas awarii w 
budynku na ul. Armii Krajowej nr 17 w miesiącu kwietniu? Mieszkańcy z ul. Armii 
Krajowej pytają o odpowiedź na pismo, z dnia 24.11.2011. Mieszkańcy z tego samego 
budynku proszą o wymianę liczników wody. Mieszkańcy z ul. Przełajskiej pytają kto 
usunie dziury powstałe w jezdni po przeprowadzonym rajdzie samochodowym.

Władysław Oczkowicz: Chciałbym zapytać jak wyglądają przygotowania do realizacji 
zadania szkoła nr 7, to samo dotyczy przedszkoli i placy zabaw. Bardzo niebezpieczny 
odcinek drogi od sklepu Lidl do ul. Krótkiej, proszę o zabezpieczenie tego odcinka w 
odpowiedni sposób tak, aby nie występowało tam zagrożenie.

Radny  Władysław  Konderak:  Mieszkańcy  zgłaszają  potrzebę  naprawy  okien  w 
przedszkolu nr 9, chciałbym zapytać kiedy to nastąpi? Plac na Oś Piłsudskiego, który 
został  przejęty  od  spółdzielni  mieszkaniowej,  kiedy  zostanie  uprzątnięty  i 
zagospodarowany?



Radny Ireneusz Gawroński: Proszę o wymianę piasku w piaskownicy na Oś Józefów. 
Proszę o wykoszenie trawy na Oś Józefów. Proszę o wymianę na Placu Zabaw na ul. 
Trznadla kilka drewnianych zbutwiałych elementów. Proszę o możliwość budowy na 
ul. 3 Kwietnia wyniesionego przejścia dla pieszych. Mieszkańcy proszą o naprawę ul. 
Krakowskiej na Piaskach. Zdewastowane drzwi Trafica i ściany sali gimnastycznej w 
Zespole Szkół, proszę o przycięcie żywopłotu na ul. Kościuszki i ul. Sikorskiego.

Radna Zofia Bazańska:  Prosiłabym o sprawdzenie garaży blaszanych usytuowanych 
przy  Wspólnocie  Mieszkaniowej  53,  55  na  ul.  Grodzieckiej,  postawienie  ich  tam 
stwarza niebezpieczeństwo wyjazdu. Czy w tym miesiącu została zapłacona kara?

Radna Ewa Fronczek:  Proszę  o  wzmożoną  kontrolę  przejścia  dla  pieszych  na  ul. 
Modrzejowskiej.  Mieszkańcy  pytają  kiedy  pojawią  się  miejsce  przeznaczone  do 
wyprowadzania psów i kosze na odchody. Proszę o usunięcie dzikich wysypisk na ul. 
Reymonta i ul. Wąskiej.

Radny Dominik Penar: Proszę o odpowiedz na dwie interpelacje złożone na ostatniej 
sesji  na,  które  nie  otrzymałem  do  tej  pory  odpowiedzi.  Chciałbym  zapytać,  o 
Ochotniczy Hufiec Pracy.

Radny  Mirosław  Kędzierski:  Czy  prawdą  jest,  że  Pan  Marek  Mrozowski  oraz 
niektórzy  członkowie  jego  rodziny  ponoszą  odpowiedzialność,  za  nieprawidłowości 
powstałe podczas budynku ul. Kościuszki 18. Co dalej z budynkiem Kina Uciecha?
Proszę  o  wycięcie  drzew  zagrażających  bezpieczeństwu  na  ul.  Kościuszki,  ul. 
Nowopogońskiej, ul. Zwycięstwa. Proszę o zabezpieczenie studzienki kanalizacyjnej w 
Parku przy Kopalni.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Kiedy rozpoczną się prace przy parkingu sklepu Biedronka na Piaskach?

Radny Janusz Gątkiewicz: Chciałbym zapytać, czy ze strony miasta zostały spełnione 
wszystkie formalności w sprawie ronda na ul. Dehnelów. Czy wycinka drzew, która jest 
dokonywana na terenie Ergu jest zgodna z przepisami. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Przed przystąpieniem do odpowiedzi  na zadane pytania,  wrócę jeszcze do punktu 7 
ppkt.  6  dotyczącego  wezwania  do  usunięcia  naruszenia  prawa.  Musimy  ten  punkt 
przegłosować.

Głosowanie imienne 

Głosów za 18
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Ogłaszam 7 minut przerwy.

Wznawiam obrady po przerwie.



Burmistrza Teresa Kosmala:  Dziury w drodze na ul. Przełajskiej nie jest możliwe, 
aby  po  jednorazowym  rajdzie  powstały  dziury  w  drodze,  ale  sprawdzimy  to. 
Harmonogram  dróg  jest  sporządzony  i  zgodnie  z  tym  harmonogramem  będziemy 
systematycznie  naprawiali  drogi,  w  których  pojawiały  się  ubytki.  Kara  nie  została 
jeszcze  przez  nas  zapłacona  ponieważ  czekamy  na  decyzję  od,  której  chcemy  się 
odwołać.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Burmistrz Teresa Kosmala 

Burmistrz Teresa Kosmala: Ze szkołą nr 7 jest taki problem, że w budżecie jest to 
zapisane,  ale  faktycznie  nie  ma  na  to  pieniędzy.  Montaż  progów  zwalniających, 
sprawdzimy to zobaczymy,  czy da się coś z tym zrobić.  Progi zwalniające na ul. 3 
Kwietnia, Zakład Inżynierii Komunalnej projektuję przebudowę kanalizacji na tej ulicy 
i w przyszłym roku ma to być realizowane, więc poczekajmy jeszcze trochę. Przycięcie 
żywopłotu na ul. Sikorskiego, zgłosimy to i zostanie to zrealizowane.

Prezes TBS Zofia Malczewska: Garaże i słupki przy wspólnocie na ul. Grodzieckiej, 
to musi być jakiś błąd, ponieważ tam, żadnych garaż, ani słupków nie ma.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli 

1. Burmistrz Teresa Kosmala
2. Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej Zofia Gajdzik
3. Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski

Burmistrz Teresa Kosmala: W sprawie ronda na ul. Dehnelów Starosta wydał decyzję 
dotyczącą wyceny wartości działki, odwołaliśmy się od tej wyceny, ponieważ wycena 
ta  nie  uwzględniała  obiektu  budowlanego  znajdującego się  na  tej  działce.  Wycinka 
drzew na terenie Ergu, tak była na to wydana zgoda.

dot.     pkt.     10     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Informuje o piśmie MZGK kierowanym do Rady Miejskiej dotyczącego ruchu na ul. 3 
Kwietnia.

Informuje  o  piśmie  MZGK kierowanym  do Czeladzkiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej 
dotyczącego wycinki drzew na terenie, o którym mowa w przesłanym piśmie.

Informuje  o  piśmie  MZGK  kierowanym  do  Komendy  Straży  Miejskiej  w  sprawie 
udzielenia pomocy przy wyegzekwowaniu od Spółki Restrukturyzacji Kopalń usunięcia 
drzewa stwarzającego zagrożenie, które znajduje się na ul. Sikorskiego.



Odczytuje  pismo Mieszkańców DPS w Czeladzi  w sprawie sprostowania informacji 
jakie  ukazały  się  w  Gazecie  Wyborczej,  a  także  na  stronie  internetowej  Radnego 
Kamila Kowalika.

Informuje o piśmie Urzędu Zamówień Publicznych  kierowane do Pani  Burmistrz  w 
sprawie dokonania oceny prawidłowości  wniosku Zakładu Budynków Komunalnych 
dotyczącego wykonania dokumentacji projektowej Budynku Elektrowni.

Informuje o piśmie MZGK kierowane do MOSIR w sprawie usunięcia drzewa.

Informuje  o  piśmie  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  kierowanym  do  Mariusza 
Kozłowskiego Członka Zarządu Powiatu Będzińskiego w sprawie pisma z 24 kwietnia 
2012.

Informuje  o  piśmie  Pana  Henryka  Kuźniaka  kierowanym  do  Pani  Przewodniczącej 
Rady  Miasta  Jolanty  Moćko  w  sprawie  podziękowania  za  nadanie  Honorowego 
Obywatelstwa Miasta Czeladź Panu Ryszardowi Dudkowi.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Zamykam posiedzenie XXIX sesji Rady Miejskiej.

Protokołował Przewodnicząca
Krystian Załęczny Rady Miejskiej w Czeladzi

Jolanta Moćko


